

Referat

Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til:	Styremedlemmene (styret 2023)		
Om:	Referat Styremøte torsdag 10. august 2023		
Møtetid:	Kl. 19:00-21:00	Møtested:	<u>ZOOM (link kommer)</u>
Signatur:	Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./		

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes de faste representantene.

Tilstede: Jon-Emil Steine, Fredrik Mathisen Håstein, Marion Elvrum, Anna Eick Heide, Silje Lyngby, Embla Vegard Aurmo, Trine Lium Aas, Lars Magnus Burø

Ikke tilstede: Stian Norrud Busch, Malin Helgestad, Eline Grindberg, Anne Jamgrav Lauve

SAKSLISTE

106/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

107/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Komiteopptak v/Jon-Emil

- Dette ble diskutert litt før sommeren, men tar opp igjen tråden nå.
- Opptaksfest:
 - Koskom får oppdraget med å fikse denne. Forslag om å ta det på Sukkerhuset eller Studio26 (og å unngå Dragvollkjelleren pga plass og problemer der). Edit: Sekretær glemte å notere ned dato, men etter å ha snakka om det på Slack blir det trolig første helga etter opptaket.
- Når:
 - Åpner for opptak andre mandagen i fadderuka, altså 21.08, og holder åpent til onsdag 30.08, for at man skal kunne ta det opp på førstiseminar. Vi må passe på at vi ikke mister mange gira folk til Samf og UKA, så derfor må vi være tidlig på! Promoter gjerne innad i faddergruppene (oppfordret til dette på fadderseminar), og dette gjelder både promo av komiteer men også aktivitetsgrupper!
 - Datoer for åpent opptak vedtas med akklamasjon.
- Hvordan gjennomføre:
 - Samlet opptak til slutt, slik at man sitter igjen med en oversikt over hvem som vil og man risikerer ikke å ha fylt opp en komité før de som er litt seint ute med å søke har fått søkt. I tillegg kan det være greit å ha gjennomført førstiseminar før det tas opp medlemmer.
- Påmelding:
 - Det har vært rapportert mye frustrasjon blant medlemmer mtp. At man må rangere ALLE komiteene og ikke kunne velge bare én. Hvis vi får mange søkere på én komité og få til en annen, vil man ved å ha en rangering lettere kunne se hvem som kan flyttes.
 - Motargument: Hvis søkere absolutt ikke vil, så er det unødvendig i utgangspunktet. Det er ikke noen lovnad om at man har KRAV om å være med i en komité. Det kan være greit å ha mulighet til å søke bare en komité, slik at man ikke risikerer å miste søkere bare fordi man må rangere samtlige. Kan eventuelt legge inn en notis på slutten av søknadsskjemaet om at man kan få tilbud om andre komiteer om den komiteen man har søkt seg til er full. Eventuelt så kan man lage et skjema

hvor man MÅ velge en førsteplass og deretter kan. Det bestemmes at sistnevnte forslag støttes.

- Viktig at det tydeliggjøres at det ikke nødvendigvis vil være plass til alle, og at “søknadstekst” vil kunne bli vektet mer enn det har vært gjort tidligere.
- Alle må søke seg inn i komité, dette gjelder også medlemmer som allerede har en komité, men som ønsker å fortsette.
- Komitéledere:
 - Tenk over hvor stor komité man klarer å håndtere. Dette er individuelt for alle, og det er derfor litt opp til ledere om hvor stor den til slutt blir. Viktig å prøve å inkludere så mange som mulig (det er litt trist å måtte si nei til de som ønsker å bidra i Erudio...). Se derfor heller muligheter enn begrensninger (i form av; kan vi lage et nytt arrangement eller noe lignende? Tenk gjerne litt kreativt her!)
- Promo:
 - Bli promotert på campusomvisningen tirsdag 15.08.
 - Forventes at de som ikke er nye vet hva man går til, og dersom de er interesserte når man dem lettere med færre innlegg. Viktig å påse at det ikke blir spamming med ny informasjon fra start av.
 - Forslag: ett innlegg torsdag/fredag uka før for å si at vi har opptak, deretter ha mini-takeover på IG stories (2-4 dager). Kan se det an om det er noen rolige dager første uka og legge ut innlegg om opptak da.

Medarbeidersamtaler v/Jon-Emil

- Ønskelig i år som i fjor. For å kunne snakke litt om erfaringer og forventninger. Bli trolig fordelt utover en periode, hvorpå man møtes og snakker i 30-60 minutter om hvordan vårsemesteret gikk og hvilke tanker man har om høstsemesteret.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Fokus på de lange linjene - Se litt fram mot allmøtet, og høsten generelt og bare ta det litt derfra.
- Komme i gang med semesteret igjen.

108/23 Faddersjefer

Campusomvisning tirsdag

- Stand for å introdusere linjeforeninga og komiteer, samt mulighet til å melde seg inn i Erudio osv. Fint om så mange som mulig ønsker å delta!

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Planen for fadderuka: Ser relativt likt ut, men noe har bytta litt datoer o.l.
- Byrebus: Styret har fått post nr 8 som er plassert på Nidarosdomen. Dette er forøvrig siste stoppet. Info tas i egen Messenger-gruppe (opprettet for styret uten faddersjefer for bruk under fadderuka)
- Det forventes litt hektisk stemning, men dette blir bra!
- “Gleder oss til å se hvor mange som blir med, det ryr sakte men sikkert inn”

109/23 Nestleder

Allmøte

- Dato:
 - Etter diskusjoner med tanke på når man bør være ferdig mtp. Eksamen og sånt, så settes allmøtet til 16.11.
- Ordstyrere:
 - Vi prøver å få tak i de samme som de vi hadde i fjor.
- Alkoholsalg
 - Opplevdes som veldig bra i fjor og det er derfor ønskelig med en reprise på dette i år. Det dro kanskje ut tida litt i fjor, men det kan være et lite trekkplaster for å få folk til å komme.
 - Konkluderes altså med at VI SKAFFER SKJENK!
- Det kommer til å bli behov for hjelp mtp. Logistikk, men dette er ikke noe man(utenom leder og nestleder) trenger å tenke på før uka før møtet ca.

Kontor - How, when, who?

- Kontoret vårt trenger en desperat ryddesjau (DET ER ROTETE!!!). Jon-Emil tar en kjapp runde der på mandag 14.08 slik at det kan brukes under campusomvisning tirsdag 15.09.
- Kontorvakt oppleves som fint og det er ønskelig å fortsette. Kanskje bør vi vurdere en prøveperiode i starten for å tilpasse åpningstider? Eller kanskje bør vi tenke helt nytt for å få nye medlemmer til å komme på kontoret. Dette kan gjøres ved å bruke kontoret sånn en gang i uka for en stor happening (f.eks konkurranser eller gratis kake).
- Vi diskuterer dette mer på neste møte, håper alle tenker litt over ideer og hvordan vi kan øke folk som kommer innom.

Undersøkelse blant Erudios Medlemmer (Gjennomgang)

- Undersøkelsen gjennomgås, anbefaler at de som ikke var tilstede går inn på undersøkelsen på disk og sjekker hva som kom inn.

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- KONTOR, KONTOR, KONTOR
- Sette seg inn i allmøte og det som trengs der

110/23 Økonomiansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Tar kontakt med alle undergrupper for å få på plass det siste mtp. Regnskap.

111/23 Arrangementsansvarlig

Immatrikuleringsball

- Her er stort sett det meste på plass. Det blir ca 200 plasser. Påmelding blir trolig 01.09 og styret vil få mulighet til å melde oss på i forkant. Konferansier og program vil komme etterhvert. Det blir mer informasjon om dette på neste møte når flere er tilgjengelig.

Åre v/Malin

- Her er alt bestilt og klart. Det blir totalt 250 plasser med mulighet til å redusere ved manglende interesse. Vi slipper unna krav om skipass, så det blir typ 1 500 kr per pers.

- Kjører to slipp for å gi alle en mulighet til å bli med. Også her vil styret få mulighet til å melde seg på før.
- Blir på Åre Bjørnen med hytter, IKKE Åre sentrum.

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

- Ved spørsmål, kontakt Malin på Slack.

112/23 Sosialansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Medlemmene i komiteen har fått beskjed om at de er medlemmer fram til en ny komité er fastsatt, så det vil si at nye arrangementer skjer!
- Virker som om komiteen er ganske gira på å delta på en bra campusomvisning.

113/23 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Klare med arrangementer fra start av, sjekk aktivitetskalender for mer informasjon.
- Neste blir å få i gang komiteen så fort som mulig for å “komme i gang skikkelig” dette semesteret.

114/23 Aktivitetsansvarlig

Ligakontigent v/Silje

- Guttelaget i fotball har fremmet ønske om å melde seg på 11-serie, men dette forutsetter økt liga kontingent pluss dommerutgifter. Dette gjør at man kommer til å gå over det som er satt i budsjettet. 11'er gjør det mulig for flere å delta, så det kommer fram at vi kan prioritere å bruke penger på dette selv om det går over budsjett. Dette forutsetter derimot at de ikke må trekke seg fra kamper fra midten av sesongen av pga lav interesse. Dette er positivt mtp deltakelse. Jentelaget forsetter 7'er fotball med samme kontingent og dommerhonorar som før.

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Informere om dette til fotballgruppa og kontakt resten av aktivitetsgruppene for å komme i gang dette semesteret.
- Samle turgruppa sitt styre og trenere i en sosial gruppe for å gjøre disse rollene attraktive.

115/23 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Ikke til stede, spm tas på Slack

116/23 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Eline

- Ikke til stede, spm tas på Slack

117/23 Grafisk

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Ikke til stede, spm tas på Slack

118/23 Eventuelt

Eventuelt v/alle

- Rydding av kontoret: Jon-Emil og Marion ser på hva som er der og hva som trengs av jobb senere, så får vi ta behov for hjelp senere.

Møteplan v/alle

- Neste møte fastsettes av en avstemning på Slack siden halvparten mangler. Møtet blir i uke 35

Møteevaluering v/alle

- Grei tidsbruk.
- Ikke gått for heftig ut over det som skulle diskuteres.

Møte heves: 21:01